
Nemecká lekárka, ktorý predtým veľmi
podporovala vakcinácie, teraz varuje
o úpornej snahe utajiť devastačné vedľajšie
účinky covidových vakcín (VIDEO)
- CZ24 News | 29. prosince 2023

NEMECKO / SVET: Pro-očkovacia lekárka, ktorá aplikovala tisíce vakcín, sa rozhodla
prehovoriť a varovať verejnosť pred „úpornou snahou“ zatajiť ničivé vedľajšie účinky vakcín
proti covidu, vrátane rakovín a zástav srdca spôsobených očkovaním.

Lekárka Cornelia Tschanettová, ktorá vo svojej praxi aplikovala približne 4000 dávok covidových
vakcín, zažila morálnu dilemu po tom, čo si všimla, že asi desať percent jej pacientov hlásilo závažné
nežiaduce reakcie po očkovaní.

Dr. Tschanettovú k prelomeniu mlčania primäl znepokojivý prípad zdravého tínedžera, ktorého
zaočkovala a následne sa u neho vyskytla nečakaná zástava srdca. V tomto okamihu dospela do
stavu, keď sa už ďalej necítila schopná pokračovať v očkovaní.

Namiesto pokračovania v očkovaní sa rozhodla otvorene podeliť o svoje obavy, čím spochybnila
prevládajúci naratív, že covidové mRNA vakcíny sú jednoznačne „bezpečné a účinné“,  ako tvrdia
vlády a ich mediálni spojenci.

Podľa doktorky Tschanettovej existujú tisíce ďalších lekárov, ktorí zdieľajú jej postrehy týkajúce sa
vakcín, no obávajú sa straty zamestnania a kariéry a tiež trestu zo strany farmaceutických firiem, ak
by sa odvážili o svojich obavách prehovoriť.

Príbeh Dr. Tschanettovej je dnes súčasťou nedávno vydaného dokumentárneho filmu s názvom „UN-
SICHTBAR: Der Film Teil 1“ (v preklade „NEVIDITELNÝ: Film 1. časť“). Vo filme lekárka odhaľuje,
že ohromujúcich 10% zo 4 000 pacientov, ktorých liečila, hlásilo „zdravotné problémy z očkovania“.

„Na začiatku sme pozorovali málo vedľajších účinkov.“

Doktorka Tschanettová ďalej odhaľuje, že jej pacienti sa k nej vracali s nežiaducimi vedľajšími
účinkami ešte dlho po tom, čo dostali očkovanie.

„Postupne počas roka sa to však začalo zvyšovať. Prvé prípady si až tak nevšimnete alebo ich
odmietnete ako ojedinelý prípad,“ pokračovala lekárka.

„Koncom roka sa to ale zvýšilo výrazne. Stále viac a viac ľudí prichádzalo so sťažnosťami po
očkovaní. A potom začnete spochybňovať svoje vlastné vnímanie.“

Doktorka Tschanettová prezradila, že ona aj ďalší lekári mali strach vyjadriť svoje obavy o
bezpečnosti covidových vakcín. Absolútny nedostatok vedeckej diskusie o nadmerných úmrtiach a
vedľajších účinkoch vakcín je pre Dr. Tschanettovú najšokujúcejším aspektom celého tohto príbehu.

„Ľudia uvádzajú rovnaké ťažkosti, ako sú srdcové arytmie, šialená únava, pretrvávajúca bolesť svalov
a zápaly nervov. Toto sa neustále opakuje a vy sa potom, samozrejme, snažíte hľadať aj vedecký
diskurz.“
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„A toto ma najviac šokovalo, že žiadnu vedeckú diskusiu nenájdete.“

Doktorka Tschanettová prezradila, že keď sa pokúsila upozorniť na problém iných lekárov a
predstaviteľov farmaceutických spoločností, bola varovaná, aby držala jazyk za zubami.

„Počúvate absolútne dogmatické a skalopevné vyhlásenia typu: ‚Toto nie je z očkovania.‘ A čím viac
pacientov prišlo, tým väčší to bol vnútorný konflikt pre mňa – aj pre mnohých lekárov, ktorí skutočne
chcú pre svojich pacientov to najlepšie.“

Tschanettová ďalej vysvetlila, že sa napokon rozhodla prehovoriť o tom, čo sa v skutočnosti deje
v zákulisí, keď zdravý chlapec po absolvovaní očkovaní vážne ochorel.

„Mimoriadnym prvým prípadom bol 16-ročný chlapec, ktorý k nám prišiel 48 hodín po druhej dávke s
nevoľnosťou a tlakom na hrudníku,“ povedala.

„Urobila som mu EKG, ktoré sa pôsobivo zmenilo – čo nie je normálne pred 16. rokom života človeka.
Potom sme ho poslali do nemocnice. Bola mu tam diagnostikovaná masívna myokarditída srdca.
Vďaka Bohu, že sa opäť uzdravil.

Pre mňa to bol moment, keď som sa zastavila. V tom čase už prichádzali aj ďalší ľudia, matky s deťmi,
mladí ľudia,“ pokračovala.

„Veľmi často doslova hovorili vetu: ‚Neviem, čo je správne, vložil som svoj život do vašich rúk.‘ A táto
sila dôvery vo mňe osobne vyvolala zodpovednosť, aby som bola úprimná. Nezáleží na tom, či ste
takýto prípad videli raz alebo desaťkrát. Riziko existuje a súvislosť je zrejmá.

Kým sa neprekáže opak, musíme ľudí vzdelávať o tom, čo vidíme a aké skúsenosti máme. Toto právo
má každý človek, ak sa rozhodne podstúpiť medicínsky zákrok.“

Tschanettová rozpráva, ako zažívala obrovský tlak zo strany vlády a farmaceutických firiem, aby
experimentálnymi mRNA vakcínami „zaočkovala toľko ľudí, koľko sa len dá“.

„Bol to pre mňa vnútorný konflikt, pretože spoločenský tlak zaočkovať čo najviac ľudí a zaočkovať
všetky vekové skupiny bol veľmi veľký,“ povedala.

„A na druhej strane sa vám hromadí osobná skúsenosť lekárky, že to nie je možné bez vedľajších
účinkov. To bol moment, keď som si myslela, že už ďalej nemôžem pokračovať v očkovaní. Musím sa
držať pravdy. Musím naplniť túto dôveru svojich pacientov. Mám zhruba 300 až 400 ľudí, ktorí ku
mne prišli s pocitom, že od očkovania majú problémy.“

Celý film „NEVIDITELNÝ: Film 1. časť“ (v nemčine s anglickými titulkami) si môžete pozrieť tu:
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